
Zápis z 96. zasedání AS FUD ze dne 26. 6. 2019 

 

Přítomní:  viz.  Prezenční listina,  

Omluveni:  F. Švácha, P. Frič, R. Jandera 

Host  AS FUD:  doc. MgrA. Pavel Mrkus, děkan fakulty 

Předseda  AS FUD konstatoval unášení schopnost 

Program  zasedání: 

I. Výroční zpráva o činnosti Fakulty umění a designu Univerzity Jana Evangelisty 

Purkyně v Ústí nad Labem za rok 2018 

II. Výroční zpráva o hospodaření Fakulty umění a designu Univerzity Jana 

Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem za rok 2018 

I. Předseda AS FUD předal slovo děkanovi fakulty doc. Pavlu Mrkusovi, aby 

komentoval předkládanou zprávu.  

Diskuze: 

J.T- potřeba opravit jméno studentky Oličové 

K.T. - dotaz na disciplinární komisi, zda je její jmenování stále ještě platné ( je 

potřeba to zjistit) 

J.T. - poukázal na rozdílná čísla přihlášených studujících mezi naší fakultou a MŠMT 

(máme ve výroční zprávě jiné počty studentů než uvádí na svém webu ministerstvo) 

J.T. - Jak se senátoři mohou dostat k informacím, jak byly použity dotační programy 

(tzv. osmičkové dotace například)  

P.M. – odpověď v tom smyslu, že všechny tyto dotační tituly administrovala 

Filosofická fakulta, my jsme byli součástí. Kromě jiného také proběhl externí audit na 

čerpání dotací. 

J. T. – dotaz, kdo je administrátorem školy doktorských studií 



P.M. – odpověď. Celé je to v gesci rektora a my jsme v jistém smyslu opět pod FF. 

Posíláme patřičné dokumenty a rektor na jejich základě rozděluje finanční prostředky 

fakultám s doktorským studiem. Běžnou administraci a průběh čerpání zajišťuje Zita 

Šauerová.  

II. Výroční zpráva o hospodaření Fakulty umění a designu Univerzity Jana 
Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem za rok 2018 

P.M. Komentář k tomu, že fakulta skončila se záporným hospodářským výsledkem. 

Tento výsledek byl očekáván, neboť fakulta počítala díky velké výstavě 

Monumentální topografie, která připomněla 25 let trvání školy s tím, že se bude 

čerpat z fakultních rezerv. Nicméně ve skutečnosti nebyl schodek tak vysoký, protože 

jsme obdrželi mimořádné příjmy, které se ovšem nemohly objevit ve výsledném 

vyúčtování, neboť přišly v jiném fiskálním období.  

I. Výroční zpráva o činnosti Fakulty umění a designu Univerzity Jana Evangelisty 

Purkyně v Ústí nad Labem za rok 2018 

Hlasování: 

Pro 7, proti, 0, zdržel se 0. Výroční zpráva o činnosti byla schválena 

II. Výroční zpráva o hospodaření Fakulty umění a designu Univerzity Jana 

Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem za rok 2018 

Hlasování: 

Pro 7, proti, 0, zdržel se 0. Výroční zpráva o hospodaření byla schválena 

Zapsal: Tomáš Pavlíček 

Přílohy:  

Výroční zpráva o činnosti Fakulty umění a designu Univerzity Jana Evangelisty 

Purkyně v Ústí nad Labem za rok 2018, Výroční zpráva o hospodaření Fakulty umění 

a designu Univerzity Jana Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem za rok 2018 

 

 


